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Zápis z jednání finanční komise AS VŠE č. 14/12-15  

16.3.2015 

Přítomni:  
senátoři :  T. Burianová, A. Češková, D. Chlapek, P. Marek,  J. Radová, , J. Zeman 
kvestor:  L. Svoboda 
 
omluveni: F. Korecký,  V. Zelenka, J.Bič, Z. Vostrovská 
 

Průběh jednání: 

1. Finanční komise vyslechla úvodní informaci pana kvestora k  „Návrhu rozpočtu Vysoké školy 

ekonomické v Praze na rok 2015“, rozeslaného AS VŠE  dne 10.3.2015 (dále jen „návrh rozpočtu“).   

2. V rozpočtu ještě není zatím zahrnuto vyloučení programů IB z kooperací u navazujícího magisterského 

studia.  

3. V dubnu 2015 bude vedením VŠE předložen a projednáván v AS VŠE návrh na zvýšení tarifních mezd. 

4. Ve Fondu účelových prostředků bude uvedeno, že částka z dědictví Tomáše Bati bude převedena na 

financování pracoviště xPORT. 

5.  Diskuse k návrhu rozpočtu byla vedena zejména k : 

a. upřesnění ve formulacích na str. 3 návrhu rozpočtu, 

b. financování Centra dějin VŠE, rok 2015 bude stále ještě ponechán jako náběhový, 

c. stanovení ceny normohodiny 

d. výši Fondu provozních prostředků. Diskutována přiměřená výše Fondu provozních prostředků 

jednotlivých fakult a ostatních součástí.  Diskutována i úprava komentáře rozpočtovaného 

čerpání, 

e. návrhu rozpočtu investic.  

6. Byl diskutován i podnět senátora Zemana k pořízení hlasovacího zařízení do zasedací místnosti rektorky. 

 

 

Závěry: 

1. FK projednala materiál „Návrh rozpočtu Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2015“, rozeslaný AS 

VŠE  dne 10.3.2015“ 

2. FK doporučuje v příštích letech udržovat výši Fondu provozních prostředků přibližně na výši 10% 

ročního rozpočtu pracoviště tvořeného z ukazatelů A a K. 

3. Další postup: 

a. kvestor připraví návrhy podkladů dle diskutovaných bodů  

b. FK se sejde v pondělí 23.3.2015 ve 13:00 hod a projedná 

i. upravený návrh rozpočtu 

ii. hodnocení plnění rozpočtu za rok 2014. 

 

 

Za správnost: D. Chlapek, předseda finanční komise 


